



KONFORMITÄTSERKLÄRUNG

Konformitätserklärung gemäß dem Gesetz über Funkanlagen (FuAG) und der Richtlinie 2014/53/EU (RED)

Declaration of Conformity in accordance with Radio Equipment Act (FuAG) and Directive 2014/53/EU (RED)

Die **Sieper GmbH** erklärt hiermit in alleiniger Verantwortung, dass die unten genannten Produkte den Vorgaben entsprechen.

Sieper GmbH herewith takes the sole responsibility to confirm that the below mentioned products comply with the specifications.

Art. Nr. 6777 John Deere 7R mit Frontlader und Fernsteuermodul

*John Deere 7R with front loader and remote control
John Deere 7R avec chargeur frontal et télécommande*

Art. Nr. 6708 RC-Fernsteuermodul /

*RC remote control
Télécommande RC*

Funkanlage / *radio equipment*

Short Range Device

Class 1

Verwendungszweck / *intended purpose*

Geräteklasse / *equipment class*

Frequenz: / *Operation Frequency: 2.4 GHz ISM-Band*

Max. Sendeleistung: / *Max. Transmission Power: 4,5 dBm*

Entspricht bei bestimmungsgemäßer Verwendung den grundlegenden Anforderungen des § 3 der RED und den übrigen einschlägigen Bestimmungen des FuAG.

Complies with the essential requirements of § 3 of the RED and other relevant provisions of the FuAG when used for its intended purpose.

Gesundheit und Sicherheit gemäß § 3 (1), (Artikel 3 (1)a))

Health and safety requirements pursuant to § 3 (1), (article 3 (1)a))

Schutzanforderungen in Bezug auf die elektromagnetische Verträglichkeit § 3 (1) (2), (Artikel 3 (1) b)) /

Protection requirements concerning electromagnetic compatibility § 3 (1)(2), (article 3 (1) (b))

Angewendete harmonisierte Normen / *Harmonised standards applied*

EN 300 440 – 02 V 1.4.1

EN 301 489 – 03 V 1.4.1

EN 301 489 – 01 V 1.9.2

EN 62479 : 2010

EN 62115:2005 + AC:2013

Sieper GmbH

Ingo Car (Product Safety Manager)

Schlittenbacher Strasse 60

D – 58511 Lüdenscheid


.....i.V.....
Unterschrift

Lüdenscheid, 10.07.2017

Ort, Datum